
 

PROTOKOLL 

 

DATUM 

 

 2024-11-04 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskott 
Tid 

15:00-16:08

Plats 

Trollkarlen, Kommunhuset i Fjugesta 

 

Beslutande ledamöter 

Caroline Elfors (M) (ordförande) 
Peter Strömberg (M) (vice ordförande) 
Berth Falk (S) (2:e vice ordförande) 
Kerstin Leijonborg (FL) 
Annica Zetterholm (C) 

Övriga 

Anna Bilock (Ekonomichef/ stf. kommunchef) 
Susanna Göransdotter (Utredningssekreterare) 

Protokollet innehåller paragraferna §140 

Ordförande 

Caroline Elfors (M) 

Justerare 

Berth Falk (S) 

Sekreterare 
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§140 Dnr:KS 24-664 

Uppföljning av antal medarbetare per chef samt 
information om eventuellt chefsstöd som finns  
Sammanfattning av ärendet 

Efter genomförd uppföljning konstateras att 8 avdelningar/enheter har fler antal medarbetare än vad 
som anges som målsättning i Lekebergs kommuns organisationspolicy (8 vid uppföljningen som 
rapporterades i KS 2024-02-13). I policyn står att det inte bör vara fler än 30 medarbetare per chef. 
Inom samtliga berörda avdelningar/enheter har åtgärder vidtagits och/eller planerats att vidtas i syfte 
att hantera arbetsmiljön/arbetsbelastningen. Inom socialförvaltningen pågår en omorganisation, där 
ytterligare två enhetschefer tillsätts. 
 
Förvaltningen föreslår kommunstyrelsen att godkänna återrapporteringen av uppdrag gällande 
organisationsschema och antal anställda per chef med befattningar.  

Beslutsunderlag 

• §14 KS Återrapportering av uppdrag gällande organisationsschema och antal anställda per 
chef med befattningar (151686) 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen godkänner återrapporteringen av uppdrag gällande organisationsschema och antal 
anställda per chef med befattningar. 

Yrkanden 

Peter Strömberg (M) yrkar att kommunstyrelsen får information om följande punkter på ett 
sammanträde första kvartalet 2025: Hur arbetar kommunen med att motverka tystnadskultur? Vad 
gäller, rent formellt, med ledar- och medarbetarskapet i kommunen? Hur genomförs APT:er? Hur gör 
cheferna för att få med sig medarbetarna och hur arbetar medarbetarna för att bidra till en god 
arbetsmiljö. 

Berth Falk (S) yrkar bifall till Peter Strömberg (M) yrkande. 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att det finns ett förslag till beslut och ett tilläggsyrkande från Peter Strömberg (M). 

Ordföranden frågar först om arbetsutskottet bifaller förslag till beslut och finner att arbetsutskottet 
beslutat så. 
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Ordföranden frågar sedan om arbetsutskottet bifaller eller avslår Peter Strömbergs (M) yrkande och 
finner att arbetsutskottet bifaller yrkandet.  

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut 

Enligt förslag till beslut. 

Kommunstyrelsen får information om följande punkter på ett sammanträde första kvartalet 2025: Hur 
arbetar kommunen med att motverka tystnadskultur? Vad gäller, rent formellt, med ledar- och 
medarbetarskapet i kommunen? Hur genomförs APT:er? Hur gör cheferna för att få med sig 
medarbetarna och hur arbetar medarbetarna för att bidra till en god arbetsmiljö. 

Susanna Göransdotter 
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